
ZAPISNIK 
 
 
Sa  sjednice Vijeća roditelja Osnovne škole Poreč održane dana 19.03. 2019. godine u  
kabinetu geografije u Osnovnoj školi Poreč s početkom u 18:00 sati. 
 
Nazočni roditelji učenika/ca razrednih odjela-članovi/ce Vijeća roditelja: 18 
Ostali nazočni: 
 

1. Nadija Kos, dipl.uč., ravnateljica Osnovne škole Poreč 
2. Snježana Tićak-Balaž, pedagoginja 
3. Renata Fabac-Folo, tajnica Osnovne škole Poreč 

 
 
DNEVNI RED: 
 
 

1. Pravilnik o kućnom redu OŠ Poreč 
2. Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa OŠ Poreč 2018./2019. 
3. Zdrava prehrana 
4. Samoprocjena 
5. Razno 

 
 
Predsjednica Vijeća roditelja pozdravila je sve nazočne, i ispričalana neke roditelje koji su 
javili da ne mogu doći. 
 
Ad.1.  
Ravnateljica je predstavila Radnu verziju Pravilnika o kućnom redu O.Š. Poreč 
19.2.2019 isti je usvojen od strane Učiteljskog vijeća 
Radna verzija će se dostaviti roditeljima na čitanje. Predsjednica Vijeća roditelja zamolila je 
roditelje da svoje prijedloge pošalju njoj na e-mail do ponedjeljka kako bi ih kompletirala i 
poslala u Školu do srijede 27.3.2019. 
 
Ad.2. 
Roditelji su upoznati s izmjenama u Godišnjem planu i programu škole s čime su suglasni. 
Natjecanje u engleskom jeziku održat će se 1.-3.4.2019., Škola je u fazi obnavljanja statusa 
Eko škole te se planira sadnja školskog vrta. 
 
Ad.3.  
Osnivanje stručnog tima za pregled jelovnika 
Roditelje se poziva da predlože svog predstavnika/cu u timu. 
 
Ad.4. 
Zakonska procedura samovrednovanja će se provesti po planu. 
Ravnateljica smatra da se anketa o početku škole ne treba provoditi među roditeljima jer im 
se ne mogu garantirati mogući ishodi. Predsjednica Vijeća roditelja je inzistirala da se anketa 
provede kako bi se vidjelo što roditelji žele te kako bi se njihovi zahtjevi uzeli u obzir kod 
razgovora s Gradom i Prijevoznikom. Ravnateljica se nije složila s tim. 
Roditelji su pitali ravnateljicu za koje vrijeme će škola zagovarati. Za iduću će se godinu 
zagovarati početak nastave u 8h. Roditelji nisu imali primjedbi niti su inzistirali na anketi. 
 
Ad.5.  
Razno: 
5.1.  



Martina Jakac se uskoro vraća na radno mjesto u Produženi boravak. 
 

5.2.   
Organizirat će se dodatni sati dopunske nastave iz Fizike i Informatike gdje je uočena veća 
razina neznanja u odnosu na plan i program - mole se roditelji da utječu na dolazak djece na 
dopunsku nastavu. 
U bilješkama u e-dnevniku će biti upisano ukoliko dijete mora prisustvovati dopunskoj 
nastavi. 
 
5.3.  
Predstavnica 1b razreda je pitala je li dužnost/obaveza učitelji/ce da brinu pišu li djeca 
zadaću u produženom boravku i je li dužnost/obaveza učitelja/ice iz produženog da tu 
zadaću pregledaju. Ravnateljica je odgovorila da se djecu potiče, ali da to nije dužnost 
učitelja/ce, tj. da to nije njihova obaveza, kao ni pregledavanje zadaća. 
 
 
 
Sjednica je završila s radom u 19:30 sati   

 
 

   
   
   
   

Zapisnik vodila:                                                                    
Petra Pilat Jakovčić 
 
Predsjednica Vijeća roditelja: 
Sunčica Damjanović 
 


